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Protokół Nr LX/2023 

z Sesji Rady Gminy Stegna 

odbytej w dniu 20 grudnia 2022 r. 

 

Zapis LX Sesji Rady Gminy Stegna:  

 
https://transmisjaobrad.info/videos/14162/lx-sesja-rady-gminy-stegna-20-grudnia-2023-r 

 

czas rozpoczęcia sesji: 10:00                                                              czas zakończenia: 12:00 

 

LX Sesję Rady Gminy Stegna zwołaną na dzień 20 grudnia 2023 r. na godz. 10.00  

w Gminnym Ośrodku Kultury w Stegnie otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Gminy 

Stegna Pan Mariusz Ogrodowski. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że posiedzenie obrad LX Sesji 

Rady Gminy Stegna jest nagrywane i transmitowane a Administratorem danych jest Gmina 

Stegna. 

Klauzula informacyjna znajduje się na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Gminy 

w Stegnie oraz na drzwiach wejściowych do budynku. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski przywitał uczestniczących w Sesji: Zastępcę 

Wójta Gminy Stegna Pana Tomasza Gajewskiego, Skarbnik Gminy Dorotę Witkowską, Radcę 

prawnego Roberta Dargiewicz, Dyrektorów jednostek podległych, Sołtysów oraz wszystkich 

oglądających obrady Sesji Rady Gminy Stegna a przede wszystkim Radnych Gminy Stegna. 

 

Ad. Pkt. Nr 2.    Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o logowanie się do systemu. Stwierdził, 

iż na stan 15 radnych w sesji uczestniczy 13 radnych (nieobecni: Radna Małgorzata 

Mechlińska, Radny Mirosław Wojtkowski) - sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał - 

załącznik nr 1. 

 

Ad. Pkt. Nr 3.  Wybór sekretarza obrad. 

 

Na sekretarza obrad Przewodniczący Rady zaproponował kandydaturę Radnej Anny 

Garbowskiej, która wyraziła zgodę. 

Uwag do kandydatury nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt. Nr 4.   Zatwierdzenie porządku obrad. 
 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są uwagi lub wnioski do 

przedłożonego porządku obrad. 

 

Zastępca Wójta Gminy Stegna Tomasz Gajewski złożył wniosek o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII/423/2022 Rady Gminy 

Stegna z dnia 21 grudnia 2022 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Stegna na lata 2023-2035 oraz projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków 

budżetu gminy, które w roku 2023 nie wygasają z upływem roku budżetowego. 

 

https://transmisjaobrad.info/videos/14162/lx-sesja-rady-gminy-stegna-20-grudnia-2023-r
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Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy ktoś z Radnych ma jeszcze uwagi 

do przedłożonego porządku obrad. 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poddał pod głosowanie wniosek  

o wprowadzenie do porządku, jako pkt. 9.3. projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały  

Nr XLVII/423/2022 Rady Gminy Stegna z dnia 21 grudnia 2022 roku w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2023-2035. 

 

Wynik głosowania nad wnioskiem o wprowadzenie projektu uchwały:  

za 12, przeciw 1, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 2.  

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poddał pod głosowanie wniosek  

o wprowadzenie do porządku, jako pkt. 9.6. projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu 

wydatków budżetu gminy, które w roku 2023 nie wygasają z upływem roku budżetowego. 

 

Wynik głosowania nad wnioskiem o wprowadzenie projektu uchwały:  

za 13, przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 3.  

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski odczytał porządek obrad z uwzględnieniem 

zmian wprowadzonych przez Radę Gminy Stegna:  

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Wybór sekretarza obrad. 

4. Zatwierdzenie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołów z LVI, LVII Sesji Rady Gminy Stegna. 

6. Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

7. Informacje Przewodniczących poszczególnych Komisji Rady o pracy w okresie między 

sesjami. 

8. Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

9. Podjęcie uchwał: 

 

9.1. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2024 rok; 

9.2. w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2023; 

9.3. w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII/423/2022 Rady Gminy Stegna z dnia 21 grudnia 

2022 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2023-2035; 

9.4. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2024-

2040; 

9.5. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stegna na rok 2024; 

9.6. w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetu gminy, które w roku 2023 nie wygasają z 

upływem roku budżetowego. 

 

10. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, oraz w okresie między 

sesjami. 

11. Wolne wnioski i informacje. 

12. Zakończenie obrad. 
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Ad. Pkt. Nr 5. Przyjęcie protokołów z LVI, LVII Sesji Rady Gminy Stegna. 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni mają pytania bądź uwagi  

do protokołu Nr LVI. 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu  

z LVI Sesji Rady Gminy Stegna.   

 

Wynik głosowania nad przyjęciem protokołu z LVI Sesji Rady Gminy Stegna:  

za 13, przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 4. 

Protokół Nr LVI/2023 został przyjęty. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni mają pytania bądź uwagi  

do protokołu Nr LVII. 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu  

z LVII Sesji Rady Gminy Stegna.   

 

Wynik głosowania nad przyjęciem protokołu z LVII Sesji Rady Gminy Stegna:  

za 13, przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 5. 

Protokół Nr LVII/2023 został przyjęty. 

 

Ad. Pkt. Nr 6.   Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski przedstawił informacje Wójta o pracy w okresie między 

sesjami - stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni mają zapytania odnośnie 

przedstawionej informacji. 

Nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt. Nr 7.   Informacje Przewodniczących poszczególnych Komisji Rady o pracy  

w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie informacji przez 

poszczególnych przewodniczących Komisji Rady Gminy Stegna. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Maciej Makowski przedstawił pracę komisji: 

1. formalnie nie spotykaliśmy się, pracowaliśmy indywidualnie wspólnie z innymi Radnymi 

podczas posiedzenia Komisji ds. Społecznych. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Bogumiła Duraj przedstawiła pracę komisji: 

1. udział w LIX Sesji Rady Gminy Stegna; 

2. udział w jarmarku Bożonarodzeniowym w Stegnie; 

3. udział w posiedzeniu Komisji celem podsumowania pracy Komisji na 2023 rok; 

4. udział w posiedzeniu Komisji celem omówienia projektu uchwał na dzisiejszą sesję Rady 

Gminy Stegna. 
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Przewodniczący Komisji skarg, wniosków i petycji Jan Hudomięt przedstawił pracę 

komisji: 

1. udział w LIX Sesji Rady Gminy Stegna; 

2. udział członków Komisji w posiedzeniu w sprawie omówienia materiałów na dzisiejszą sesję 

– (posiedzenie Komisji ds. Społecznych). 

 

Ad. Pkt. Nr 8.   Interpelacje i zapytania Radnych. 
 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni zgłaszają interpelacje bądź 

zapytania. 

Nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt. 9. Podjęcie uchwał : 

 

Ad. Pkt. Nr 9.1.   projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej na 2024 rok. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi do projektu 

uchwały. 

Uwag do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, iż jedyną Komisją, która 

spotkała się w celu opiniowania projektów uchwał była Komisja ds. Społecznych. Nie 

przyjmuję do wiadomości tłumaczenia Przewodniczącego Komisji ds. Budżetu, ponieważ 

uzyskali Państwo kworum, żeby obradować i opiniować uchwały. Nieobecność jednego 

radnego nie wykluczała tego, ale taką podjęliście decyzję. Rozumiem, że uważacie ją za 

słuszną, natomiast on tej argumentacji nie przyjmuję. Uzasadnione jest nie pytanie Komisji 

skarg, wniosków i petycji, ponieważ rzeczywiście osoby były w większości nieobecne, nie 

mogli podejmować decyzji. Zatem proszę o opinię Komisji ds. Społecznych. 

 

Komisja ds. Społecznych:  
Przewodnicząca Komisji Bogumiła Duraj poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jak również pozostałych decyzja zapadnie na sesji. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2024 rok. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 13, przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 6. 

 

Przyjęto uchwałę Nr LX/522/2023 

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2024 rok 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. Pkt. Nr 9.2.   projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2023 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że Rada obraduje nad projektem 

uchwały złożonym w ramach autopoprawki, przesłanym Radnym i omawianym na posiedzeniu 

Komisji. Zapytał czy są jakieś uwagi do projektu uchwały. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2023. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 13,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 7. 

 

Przyjęto uchwałę Nr LX/523/2023 

w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2023 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 9.3.   projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII/423/2022 Rady 

Gminy Stegna z dnia 21 grudnia 2022 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Stegna na lata 2023-2035 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania  

do projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII/423/2022 Rady Gminy Stegna z dnia 21 grudnia 2022 

roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2023-2035. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 11,  przeciw 0, wstrzymało się 2 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 8. 

 

Przyjęto uchwałę Nr LX/524/2023 

w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII/423/2022 Rady Gminy Stegna z dnia 21 grudnia 

2022 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna  

na lata 2023-2035 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 9.4.   projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stegna na lata 2024-2040 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o zabranie głosu przez Skarbnika 

Gminy Stegna Panią Dorotę Witkowską w celu odczytania opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Gdańsku. 

 

Skarbnik Gminy Dorota Witkowska odczytała Uchwałę Nr 137/g276/F/II/23 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 21 listopada 2023 r.  
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w sprawie opinii o projekcie uchwały o Wieloletniej Prognozie Finansowej gminy Stegna na 

lata 2024 – 2040, którą pozytywnie opiniuje przedmiotowy projekt uchwały – stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski ważnym do dodania jest fakt, że wytyczne 

Regionalnej Izby Obrachunkowej zostały spełnione i przedstawione Państwu Radnym. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

opinii lub projektu uchwały. 

 

Radny Maciej Makowski projekt uchwały zawiera 2 bardzo istotne punkty dotyczące 

inwestycji, które mają być rozpocząć. Jest to rozbudowa zaplecza sportowego przy szkole w 

Stegnie. Absolutnie nie ma nic, naprzeciw, ale trzeba wskazać, że jest to sytuacja, która będzie 

wymagała zaangażowania dużych środków na przestrzeni kolejnych lat. Ważyliśmy podczas 

posiedzenia Komisji to czy nas na to stać oraz to czy jest to uzasadnione i przez co jest to 

uzasadnione. Chciałby, żeby jeszcze raz wrócić do tych tematów, żebyśmy je przedstawili 

trochę szerzej. Przede wszystkim chciałby prosić o podsumowanie. Mówimy tutaj  

o 2 obiektach. Mówimy tutaj o boisku wielozadaniowym, na które godziliśmy się od razu bez 

chwili wątpienia, mimo że dziś dopiero po raz pierwszy wprowadzamy to do wieloletniej 

prognozy. Była o tym mowa, natomiast jest jeszcze tutaj rozbudowa hali widowiskowo 

sportowej, czyli takiej samej jak w miejscowości Drewnica. No i tutaj chciałby, żeby zacząć  

od przedstawienia kosztów, jakie temu będą towarzyszyły. Kosztów obsługi zobowiązań, które 

zostaną podjęte na ten cel, jak również, jakie uzyskaliśmy dofinansowanie na realizację tych 2 

zadań.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski również uczestniczył w tym posiedzeniu 

Komisji. Wszystko szczegółowo zostało Radnym przekazane. Wszystkie informacje zostały 

nam przekazane. Nie rozumiem, dlaczego jeszcze raz Radny chce tego samego. W związku z 

tym w logice byłoby to, że czas poświęcony na komisjach został stracony, bo skoro jeszcze raz 

będziemy to powtarzali i będziemy to wszystko jeszcze raz omawiali. Myślał, że po prostu 

Radny będzie chciał dodatkowych jeszcze uzupełnień, ale skoro chce jeszcze raz powtarzać to 

samo to nie znajduję w tym po prostu uzasadnienia. Nie wie, czy Wójt będzie chciał do tego 

się odnosić, bo nie znajduje logiki w tym, żeby powtarzać drugi raz to samo.  Zrozumiałby, 

gdyby się pojawiły jakieś dodatkowe wątpliwości i Radny oczekuje rozszerzenia czegoś,  

ale żeby kolejne godziny spędzać i omawiać jeszcze raz to samo, co zostało już powiedziane  

i szczegółowo wyjaśnione radnym nie znajduję logicznego uzasadnienia. 

 

Radny Maciej Makowski po pierwsze przykro słyszeć, że Przewodniczący stwierdza, że 

marnujemy czas. Wydaje mi się, że nie marnujemy czasu pracując nad budżetem. Zrobi wobec 

tego sam ogólne podsumowanie. Wartość jednego zadania, czyli rozbudowy budowy hali to 

jest wartość 17.170.695 zł. Otrzymano dofinansowanie 3.942.900 zł plus 336.219 zł. Wartość 

drugiego zadania budowa boiska to jest kwota 5.615.000 zł. Otrzymaliśmy dofinansowanie w 

wysokości z wami damy 2.770.000 zł. Moje pytania nie wszystkie znalazły odpowiedź podczas 

posiedzenia komisji, więc choćby tym uzasadniam, jeżeli muszę uzasadniać moje pytanie. Ma 

wątpliwości natury następującej, decyzją Wójta Gminy Stegna oraz Rady Gminy Stegna została 

wybudowana hala widowiskowo sportowa w Drewnicy. W latach kolejnych, kiedy będziemy 

spłacali te zobowiązania, będziemy musieli zastanawiać się nad tym, w jaki sposób realizować 

się zobowiązaniami, czy powiększać kwoty zobowiązań, czy realizować bieżące i awaryjne 

zadania gminy choćby w zakresie nie wiem dróg czy jakichkolwiek innych potrzeb 

społecznych, więc to uzasadnia jego pytania. Hala widowiskowo sportowa w Drewnicy jest już 
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zbudowana i już mamy możliwość operowania konkretnymi informacjami, a on takowych nie 

dostał. Podczas posiedzenia Komisji nie otrzymał odpowiedzi. Podczas budowy hali w 

Drewnicy była mowa o tym, że kwestia wykorzystania i komercyjnego wykorzystania walorów 

tego, że to hala widowiskowo sportowa, a nie sportowa jak oczekiwaliśmy dla szkoły. Różnica 

między rodzajem tych hal to jest kwota 4 milionów złotych, nie uzyskał potwierdzenia tej 

informacji. Chciałby swoje pierwsze pytanie ograniczyć tylko i wyłącznie do tego, jaka jest 

kwota różnicy między halą sportowo pełnowymiarową, żeby nie było wątpliwości, a halą 

widowiskowo sportową, to czy te 4 miliony można potwierdzić. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zanim przekażę głos, chciałby Pana Radnego 

bardzo poprosić, że ze względu na to, że jest to szczególna sesja, bo jest to uchwalany budżet, 

jest okres przedświąteczny, żeby Pan przemyślał swoją kwestię dalszego uczestniczenia w sesji 

w taki sposób taki. Prosi jeszcze raz słuchać uważniej, bo on nie powiedziałem, że marnujemy 

czas, tylko, że uważam, że jeżeli będziemy drugi raz powtarzali to samo, to będzie to dla niego 

zmarnowanie czasu. Dzięki uprzejmości zwołania Komisji przez Panią Przewodniczącą 

Komisji ds. społecznych, która prowadziła według mnie wzorowo tą Komisję, zadając za 

każdym razem pytania, czy odpowiedzi są dla Państwa wystarczające, czy uzyskaliście 

odpowiedzi na pytania, nie powiedział Pan ani razu na komisjach, że nie zostało coś Panu 

odpowiedziane, że czegoś nadal nie wie. Co więcej, zakończyliśmy posiedzenie Komisji. 

Praktycznie wszyscy się rozeszli. Pani Skarbnik, Pan Wójt, ale jeszcze nam się jakieś pytania 

urodziły i Pan Wójt z Panią Skarbnik jeszcze raz do nas wrócili, także proszę nie mówić, że nie 

zostawały tutaj udzielone jakiekolwiek odpowiedzi, że Pan był bez odpowiedzi.  

Padło pytanie, proszę, więc Pana Wójta o odpowiedź. 

 

Zastępca Wójta Gminy Stegna Tomasz Gajewski wielokrotnie było to już wyjaśniane, 

uważał, że Radny będzie orędownikiem budowy tej hali tak samo jak hali w Drewnicy, pomylił 

się. Rada określiła kierunki działania Wójta, podejmując corocznie uchwały o rozbudowie 

dwóch jednostek oświatowych, poprzez budowę hal i boisk wielofunkcyjnych. Wójt Gminy 

jest realizatorem tego zadania na podstawie dostępnych środków finansowych. Dokumentacje 

projektowe były wykonane kilka lat temu. Wszyscy widzieli, jak wyglądają przetargi są 

publiczne, ogólnodostępne.  Obiekty, nie tylko obiekty hali sportowej, to są również obiekty, 

w których Radny wspominał. To jest boisko asfaltowe, które zostało już wyremontowane. 

Dodatkowo boisko wielofunkcyjne, gdzie już jest ogłoszony przetarg na realizację projektu 

rządowego tak zwanego „Olimpia”, gdzie znajduje się boisko wielofunkcyjne, dodatkowo 

lodowisko będzie jak również strzelnica wielofunkcyjna cztero-stanowiskowa z zapleczem 

socjalnym. Przypomni, że był kiedyś taki odważny Wójt i przygotował dokumentację 

projektową na pierwszą halę w Drewnicy. Następny Wójt nie podjął kroków w tym kierunku, 

nie wbił łopaty, nie rozpoczęto budowy. Pozwolenie straciło ważność. Następne uchwały 

podejmowane przez Państwa były w tym samym zakresie dotyczące rozbudowy tych dwóch 

obiektów. Wójt jest tylko realizator tego i w miarę możliwości i posiadanych środków realizuje 

przyjęte przez Radę kierunki w tym zakresie. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski padło pytanie, które już padało. Padało także na 

komisjach i tam padło stwierdzenie. Należałoby je może powtórzyć, czy różnica między halą 

sportowo-widowiskową a halą sportową to 4 miliony złotych. Czy ktoś to zliczał, czy były 

podawane takie dane, Radni wskazywali nie słyszeli o takich informacjach, czy coś się 

zmieniło. 

 

Zastępca Wójta Gminy Stegna Tomasz Gajewski nie wie skąd Radny bierze takie kwoty. 

Wytyczne, które były przyjęte do projektu, zostały zrealizowane. Jest to zaplecze socjalno 
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szatniowe, wielofunkcyjne z możliwością właśnie wstęp osób postronnych naszej ludności 

miejscowej jak również przyjezdnych. Kwestię, którą Radny podejmował dotyczącą 

wykorzystania komercyjnego, obiekty służą w pierwszej kolejności placówką oświatowym 

dopiero po godzinach pracy placówek oświatowych jest możliwość komercyjnego 

wykorzystania tych obiektów. Z uwagi na to, że to są duże obiekty, będą też generowały duże 

koszty utrzymania. W związku z powyższym nieadekwatne byłoby zaniechanie przez Wójta 

działań polegających na braku możliwości skorzystania z innych zewnętrznych źródeł dochodu 

na tych obiektach. 

 

Radny Maciej Makowski jeżeli odpowiedź jest taka, że pamiętamy, to on pamięta, że takie 

zróżnicowanie było podnoszone.  Jakie w tej chwili możliwości wykorzystania komercyjnego 

po zajęciach lekcyjnych szkoły w Drewnicy jest już zaplanowane dla hali w Drewnicy. Czy 

mamy jakiś określony program działania i wykorzystania komercyjnego tej hali. Zastanawia 

się, jaki realizujemy dziś cel społeczny, że pochylamy się nad kumulacją budowy ośrodków 

sportowych w jednym czasie w przy dużym zobowiązaniu finansowym. Pamięta, że Pan 

Przewodniczący wówczas podnosił argument, że nas nie stać na halę w Drewnicy, gdzie 17 

milionów to nie była wartość pierwsza, tylko 14 mln, 6 milionów było uzyskane z dotacji i 

wówczas był podnoszony jeden z głównych argumentów taki, że nas nie stać. Ale dziś stać nas 

na zobowiązania związane z budową drugiej hali tego typu i boiska wielozadaniowego za 5,5 

miliona i jego pytanie brzmi, co się zmieniło od tego czasu i czy rzeczywiście są to priorytetowe 

zadania sprzyjające wszystkim mieszkańcom Gminy Stegna. Przewodniczącemu był uprzejmy 

na Komisji powiedzieć do radnej Brygidy Drągowskiej, że Pan nie słyszał, żeby jakaś gmina 

zbankrutowała. To chodziło o to, w jaki sposób będziemy w stanie dysponować środkami w 

latach kolejnych przy realizacji zadań stałych, podstawowych przy dbałości o każdą inną 

infrastrukturę i w tym drogową. Czy mamy przemyślane działania związane z halą 

widowiskowo sportową w Drewnicy, czy mamy przemyślane, jaka jest idea i cel społeczny i 

interes mieszkańców gminy wyrażony w chęci budowy kolejnych obiektów tego typu przy 

potężnym 26 milionowym obciążeniu budżetu gminy.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski znowu niestety musi zabrać głos, ponieważ 

Radny bardzo ładnie wybiórczo potrafi manipulować i wybierać z długich wypowiedzi jedno 

zdanie i wtrącać to, że żeby ktoś mógł pomyśleć ewentualnie, że Ogrodowski powiedział na 

komisjach, że może gmina zbankrutować. Nie wiem, czy ktoś czuje się teraz zobowiązany, 

żeby uzasadniać te decyzje, trzeba było się nad tym zastanawiać, jak wykupowaliśmy las za 

miliony, żeby przygotować grunt, jak podejmowaliśmy decyzję, żeby robić dokumentację 

projektowe, czy jest to uzasadnione, czy jest to nieuzasadnione. Głosowaliśmy wszyscy za.  

Proszę mi znaleźć nagranie, w których powiedział, że gminy na to nie stać. Cały czas 

podkreślał, że w okresie covidu nie jest to racjonalne, aby rozpoczynać taką budowę przy tym, 

że wszystkie gminy w chwili obecnej hamują z inwestycjami. Radny po zadaniu pytania nie 

słucha odpowiedzi.  Czy ktoś chciałby uzasadniać jeszcze, bo ciągle wałkujemy halę, jedną 

halę, nie omawiamy prognozy, nie omawiamy budżetu, omawiamy to czy jest logika to 

realizować.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Zygmunt Flejszar ma wrażenie takie, że po prostu na komisjach 

bardzo szczegółowo temat był omawiany. Może powód jest taki, że komisje nie są nagrywane 

i trzeba po prostu na sesji, kiedy jest nagrywane wałkować jeszcze raz to samo. Problem polega 

na tym, że do tych 2 dużych ośrodków Drewnica i Stegna uczęszcza 70% dzieci.  Od 30 lat jest 

temat hal sportowych. Hale sportowe przy ośrodkach oświatowych to nie są fabryki złotych 

gwoździ. To jest inwestycja w dzieci, w naszą młodzież, żeby po prostu nie spędzała 12 godzin  

na dobę przy komputerze, tylko żeby rozwijała swoją tężyznę fizyczną i nie ma możliwości, 



9 

 

żeby po prostu w tych małych halach się gnieździła. Żeby hala sportowa zdała swój egzamin 

musi posiadać pełnowymiarowe boisko do piłki ręcznej, plus też widownia.  Nie wie czy 

jeszcze trzeba bardziej wyjaśniać, czym to dokumentować. Jeżeli dzisiaj się zahamujemy w 

rozwoju, że nie będzie w planach hali w Stegnie, to ta hala może być za 20 lat i będzie 

kosztować 20 razy więcej. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski Radny żąda uzasadnienia tej inwestycji, prosi 

wójta o zabranie głosu. 

 

Zastępca Wójta Gminy Stegna Tomasz Gajewski podsumowując jednym zdaniem, to jest 

hala widowiskowo-sportowa, a widowisko to się robi na sesji.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy ktoś jeszcze chce zadać pytania do 

projektu uchwały. 

 

Radny Maciej Makowski nie rozumie za bardzo, dlaczego Pan Przewodniczący pyta 

kogokolwiek z urzędu, czy zechce odpowiedzieć na pytanie. Nie rozumie wątpliwości, 

dlaczego coś jest komentowane na sesji, ponieważ jest w tym momencie przedstawiane do 

opinii publicznej. Również opinia publiczna ma prawo wiedzieć, co się dzieje i jakie są 

kluczowe decyzje Rady Gminy. Dlatego pewne rzeczy komentuje prosząc o krótkie 

wyjaśnienie, żeby było ono w miarę zwięzłe. Jest to temat bardzo ważny, bo obciążający bardzo 

silnie budżet gminy. Rozumie, że odpowiedzi na swoje pytania nie uzyska. Na kiedy planowana 

jest modernizacja samego budynku szkoły w Stegnie, umożliwiająca rozbudowę pomieszczeń, 

połączenie z przedszkolem, bo było wielokrotnie przez lata mówione o tym, że tutaj są koszty 

zwiększone, które miałyby na celu przygotowanie tej szkoły do przyjęcia większej liczby 

uczniów po likwidacji innych placówek, bo pan Wójt zapowiadał, że nawet trzy szkoły zostaną 

zlikwidowane, więc chciałbym wiedzieć, czy jakieś przygotowania w tym kierunku idą. Nie 

zaplecza tylko samej szkoły, kiedy jest planowana rozbudowa obiektu szkolnego. Zwiększenie 

klas, poprawę warunków pracy dzieci w oddziałach i podejście racjonalne do kosztów 

utrzymania tym szkół. Na kiedy jest planowana taka inwestycja. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski początkowa wypowiedź Radnego dotyczyła, że 

nie rozumie, dlaczego jako Przewodniczący w ogóle zadaję takie pytanie, no niestety wynika 

to z tego, że nieprecyzyjnie Radny potrafi doprowadzić swoją wypowiedź do końca.  

W wypowiedzi poruszył Radny jego osobę, głosowanie nad halą w Drewnicy i inne rzeczy.  

W związku z powyższym później Radny przeszedł dalej do uzasadniania, czy jest to słuszne. 

Nie sprecyzował, że oczekuje odpowiedzi od Wójta. 

Jeżeli pytania będą precyzowane tak jak teraz, nie będzie się zastanawiał, komu ma je zadać. 

 

Zastępca Wójta Gminy Stegna Tomasz Gajewski trudno mu odnieść się do słów radnego. 

Nie zrozumiał jednej rzeczy. Radny wkłada słowa, które nie zostały powiedziane. Dobrą ma 

pamięć i przypomina sobie, że Radny na komisje przyszedł parę lat temu z projektem likwidacji 

placówek oświatowych.  

 

Radny Maciej Makowski pamięta, że pokazał, że można zrobić taki projekt.  

 

Zastępca Wójta Gminy Stegna Tomasz Gajewski powiedziałem wtedy jednoznacznie, że 

trzeba stworzyć warunki rozwoju tych uczniów i to rodzice będą decydować, do jakiej placówki 

będą posyłać dziecko. Podjęliśmy te wszystkie działania w tym kierunku zmierzającym. 

Rozbudowa, o której Radny teraz wspominam, nie dotyczy tej uchwały. Połączenie przedszkola 
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ze szkołą podstawową w Stegnie jest nierealne. One się znajdują w 2 lokalizacjach, po 2 

różnych kontach miejscowości, tutaj żadnego łącznika nie budujemy między przedszkolem. 

Jedyny łącznik, który będzie to będzie łącznik między halą sportową a piętrem szkoły 

podstawowej. Działania, jakie były realizowane przez ostatnie lata, to Radny przyjmował 

uchwały, podejmowane, na każdej sesji informacja jest przekazywana. Rozumie obawę. 

Rozumie bolączki, ale nikt wcześniej tego nie podjął. Każdy się obawiał, że nie damy rady, 

daliśmy radę wybudować hale widowiskowo sportową w Drewnicy, do tej hali została 

wybudowana część lekkoatletyczna, pełno wymiarowe boisko z całym zapleczem, do tego jest 

infrastruktura. Prowadzimy cały czas działania, związane z modernizacją, rozbudową i budową 

dróg w miejscowościach. Następne nasze działania na lata następne będą na poważne miliony 

o tym będę wspominał przy uchwale budżetowej na 2024 rok. Rozumie obawy, ale daliśmy 

radę i damy radę. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zwrócił się bezpośrednio do Radnego 

Makowskiego, chciałby przypomnieć, że korzysta ze statutu, ze swoich obowiązków, 

prowadzimy teraz punkt dotyczący pytań lub uwag do projektu uchwały. Kończymy tą 

dyskusję, bo w żadnym punkcie tutaj dyskusji nie ma. Proszę o zadawanie pytań do projektu 

uchwały lub o przekazywanie swoich uwag. Taki mamy ustalony przez Radę porządek obrad i 

realizujmy go. 

Zapytał czy są pytania lub uwagi do projektu uchwały.  

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2024-2040. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 11,  przeciw 2, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 9. 

 

Przyjęto uchwałę Nr LX/525/2023 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna  

na lata 2024-2040. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 9.5. projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stegna  

na rok 2025 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie założeń do budżetu 

na 2024 rok. 

 

Zastępca Wójt Gminy Tomasz Gajewski przedstawił zamierzenia, inwestycje, które będą 

realizowane w 2024 roku. Przedstawiony projekt budżetu jest możliwy do zrealizowania. 

Budżet w ciągu roku jak każdy będzie zapewne wielokrotnie modyfikowany. Z największych 

wydatków majątkowych, które obecnie są w projekcie uchwały jest odbudowa 3 zejść 

przyplażowych w Stegnie, wartość zadania to jest ponad 7,5 miliona złotych. Kompleksowa 

modernizacja energetyczna budynków stanowiących własność Gminy Stegna służących 

świadczeniu opieki zdrowotnej. Mamy 3 takie obiekty, 2 obiekty zostały już zakończone. 

Kończymy trzeci obiekt w miejscowości Drewnica. Budowa kanalizacji sanitarnej i deszczowej 

oraz wodociągu w drodze gminnej ul. Leśnej w Mikoszewie. Jest to następny taki kluczowy 

element w miejscowości Mikoszewo, stwarzającym możliwość rozbudowy, budowy obiektów 
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przyplażowych, co wpłynie na rozwój całej gminy, jak również miejscowości Mikoszewo i 

usprawni komunikację, jak również warunki sanitarno-bytowe. Rozbudowa Zespołu Szkół w 

Stegnie poprzez budowę hali sportowej wraz z łącznikiem i infrastrukturą techniczną, zadanie 

to było już w dniu dzisiejszym szczegółowo omawiane. Wartość zadania ponad 17 milionów 

złotych. Nie są to działania jednoroczne. Budowa kanalizacji deszczowej w drodze ulicy 

Rybackiej w Jantarze. Budowa wielofunkcyjnego boiska wraz z zadaszeniem, w ramach 

rządowego projektu „Olimpia”. Budowa nadbrzeża wraz z umocnieniem brzegu rzeki 

Szkarpawy w miejscowości Drewnica, łącząca dwa projekty, pomorskie kajaki oraz pętla 

żuławska. Są to główne zadania. Pozostałe będą realizowane na podstawie projektów, o które 

będziemy aplikować o pozyskanie środków zewnętrznych.  

 

Skarbnik Gminy Dorota Witkowska budżet na 2024 rok po stronie dochodów wynosi 

70.607.741,02 zł, na wielkość dochodów wpływają między innymi dotacje celowe na zadania 

zlecone, dotacje na zadania własne, na które otrzymujemy subwencje. Dochody bieżące na rok 

2024 wynoszą 52.321.578 zł, zaś dochody majątkowe jest to 18.286.163,02 zł, w tych 

dochodach majątkowych są środki, które pozyskamy na realizację inwestycji wymienionych 

przez wójta w wysokości 15.424.663,02 zł oraz wpływy z tytułu odpłatnego nabycia prawa 

własności oraz prawa użytkowania wieczystego nieruchomości, które szacujemy na wysokości, 

planujemy sprzedać nieruchomości na wysokości 2.846.500 zł. Plan dochodów na 2024 rok jest 

o 32,32% wyższy od pierwotnego planu dochodów uchwalonego w 2023 roku. Na wielkość 

budżetu mają wpływ następujące źródła dochodów: podatek od nieruchomości, który jest 

szacowany na poziomie 12.465.000 zł, uwzględnia ta kwota wzrost wynikający z podjętych 

uchwał w wysokości 15%. Podatek od nieruchomości od osób prawnych na 2024 rok 

przewidujemy wpływy w wysokości 5.665.000 zł, natomiast od osób fizycznych na poziomie 

6.800.000 zł. Podatek rolny od osób fizycznych i prawnych ustalono na kwotę 2.590.000 zł. 

Opłata miejscowa: przewidziano wpływy z opłaty miejscowej w wysokości 220.000 zł, opłata 

targowa na poziomie 320.000 zł. Gminny Program Rozwiązywania Problemów Alkoholowych: 

wpływy z tego tytułu, jak również z opłat za zezwolenia na sprzedaż alkoholu w małym obrocie 

hurtowym oszacowano na 530.145 zł. Zgodnie z informacją ministra finansów udział gminy w 

podatku dochodowym od osób fizycznych na 2024 rok wyniosą 8.765.167 zł. Dla porównania 

w 2023 zostały one oszacowane zgodnie z informacją ministra na poziomie 6.355.801 zł. Udział 

w podatku dochodowym od osób prawnych, zaplanowano na poziomie 663.426 zł. 

Spodziewana subwencja oświatowa w 2024 roku wynosi 11.214.180 zł. Ponadto gmina 

spodziewa się wpływu kwoty uzupełniającej subwencję, która jest zależna od gęstości 

zaludnienia w gminie i ustalona na 2024 rok w budżecie wynosi 2.413.588 zł. W budżecie 

założono wpływy dotacji na zadania, na przykład bieżąco z zakresu administracji rządowej, 

które wynoszą 4.385.420 zł. Ponadto dotacje celowe na zadania własne, które są dofinansowane 

z budżetu państwa w wysokości 814.000 zł, oraz na częściowe na przykład funkcjonowanie 

Ośrodka Pomocy Społecznej w wysokości 101.350 zł. Wydatki budżetowe na rok 2024 

wynoszą na zadania własne gminy 76.147.796,02 zł, tym na zadania bieżące wynoszą 

53.838.480 zł, a na wydatki majątkowe 26.694.736,02 zł. Wydatki na zadania zlecone z 

administracji zleconej są równe dotacje, czyli 4.385.420 zł. Ponadto w budżecie zaplanowano 

wydatki na wykup udziałów w Centralnym Wodociągu Żuławskim w wysokości 30.000 zł, jak 

również w Przedsiębiorstwie Komunalnym  Mierzeja w wysokości 107.750 zł. Zaplanowano 

trzy rezerwy, rezerwa ogólną w wysokości 158.080 zł, jest to rezerwa na wydatki, które mogą 

się pojawić w toku wykonywania budżetu, jak również na uzupełnienie przewidywanych do 

realizacji od początku 2024 roku wydatków budżetu, rezerwę celową oświatową w wysokości 

1.947.180 zł, jest to rezerwa przewidziana na nagrody jubileuszowe, nagrody wójta, odprawy 

emerytalne, awanse zawodowe nauczyciele i jako również na wzrost przewidziane w tym 

pierwszym projekcie ustawy budżetowej państwowej, jak również została utworzona rezerwa 
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kryzysowa zgodnie z obowiązującymi przepisami w wysokości 140.000 zł. Środki 

zaplanowane na obsługę długu, czyli na odsetki od kredytów, opiewają na kwotę 1.100.000 zł. 

Wydzielono również środki w wysokości 2% planowanych dochodów z podatku rolnego. To 

jest 51.800 zł na rzecz Izb Rolniczych. Do projektu budżetu gminy po stronie wydatków ujęto 

również dotacji w wysokości 1.419.104 zł na zadania realizowane przez podmioty należące i 

nienależące do sektora finansów publicznych. Jest to na przykład 57.600  zł na finansowanie 

zadań zleconych do realizacji stowarzyszeniom w zakresie kultury fizycznej i sportu, 12.000 zł 

pozostałym jednostkom, 100.000 zł dla Gminnego Ośrodka Kultury są te środki z gminnego 

programu alkoholowego, 1.000.650 zł jest to dotacja podmiotowa dla biblioteki i Gminnego 

Ośrodka Kultury i 40.000 zł dla Policji na pokrycie kosztów wyżywienia, zakupu paliwa oraz 

dodatkowych patroli, z których pomocy korzystamy w sezonie letnim. Planowany budżet 

gminy zamknie się deficytem w wysokości 9.925.745 zł, który zostanie pokryty przychodami 

z zaciągniętych kredytów i pożyczek w wysokości 8.036.219 zł, wolnymi środkami w kwocie 

336.219 zł oraz nadwyżką z lat ubiegłych w wysokości 1.553.037 zł jak również planujemy 

spłatę kredytów już zaciągniętych w wysokości 1.021.055 zł. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o odczytania opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Gdańsku przez Skarbnika Gminy Stegna Panią Dorotę Witkowską. 

 

Skarbnik Gminy Dorota Witkowska odczytała Uchwałę Nr 138/g276/P/II/23 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 21 listopada 2023 r.  

w sprawie opinii o projekcie uchwały budżetowej gminy Stegna na 2024 rok oraz możliwości 

sfinansowania deficytu budżetu, którą pozytywnie z uwagą opiniuje projekt uchwały 

budżetowej gminy Stegna na 2024 rok oraz możliwość sfinansowania deficytu budżetu – 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski podobnie jak przy uchwale o Wieloletnim 

Planie Finansowym, należy podkreślić, że warunki zawarte w opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej zostały spełnione.  

Zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do projektu uchwały. 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stegna na rok 2024. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 11,  przeciw 2, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 10. 

 

Przyjęto uchwałę Nr LXI/4526/2023 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stegna na rok 2024 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski jest to najważniejsza uchwała samorządowa, 

czyli budżet danej jednostki, danej gminy, który dotyczy nie tylko jednej hali, nie tylko dzieci, 

ale dotyczy wszystkich zadań, które realizuje wójt, realizuje jego zastępca, realizują go jego 

pracownicy, urzędnicy, realizują sołtysi, dla dobra ogółu społeczeństwa. Może nie tylko dla 

dobra ogółu społeczeństwa, bo także z tych dóbr, które my tworzymy wszyscy razem, również 

korzystają osoby przyjezdne. Tak się składa, że jesteśmy gminą turystyczną w związku z 

powyższym, posiadamy to dobrodziejstwo i korzystamy i gościmy osoby z zewnątrz.  
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Złożył gratulacje na ręce Zastępcy Wójta złożę gratulacje w imieniu większości Rady 

Przyciskowi, prosząc o przekazanie ich Pani Wójt. Życzył powodzenia, życzył, żeby to 

wszystko, ten ambitny, bardzo ambitny budżet wspólnie realizować. Co prawda do końca 

kadencji w tym składzie zostało de facto niecałe 4 miesiące, ale wierzy, że większość z Radnych 

podejmie tę rękawicę i będzie chciała ten bardzo ambitny budżet realizować.  Życzył także 

powodzenia radnym, aby mogli ten budżet realizować.  

Dla niego jest to naprawdę wielki zaszczyt, że spotkał na swojej drodze takiego wójta. Realizuje 

on przy pomocy Rady Gminy, przy pomocy swoich pracowników, zadania, które nie miał nikt 

odwagi do tej pory podjąć. Mówiła to koleżanka Magdalena Haftkowska na komisjach, że to 

są tak potężne zadania, tak ambitne zadania, tak znaczące, że zostanie tak naprawdę już później 

tylko niewiele i kosmetyka, i drobne zadania, które też są ważne dla mieszkańców, ale kolejni 

wójtowie będą mogli naprawdę podejmować już znacznie mniejsze wyzwania. Jeszcze raz 

podkreślił, że jest bardzo dumny i szczęśliwy, że spotkał takich ludzi na swojej drodze. Mówię 

to, dlatego, że jest to tej Rady ostatni budżet, podejmowany w tym momencie. Warto to 

podkreślić, że miał także taką przyjemność, że takich ludzi spotkał i mógł prowadzić tą Radę 

wspólnie z takimi osobami i podejmować tak ważkie decyzje dla naszej gminy, dla naszego 

społeczeństwa, Jeszcze raz życząc powodzenia w realizacji, życząc pozytywnych tych 

wyników w miesiącu kwietniu, abyśmy mogli doczekać realizacji tych wszystkich inwestycji, 

w każdej miejscowości. Bardzo dużo potężnych inwestycji zostało podjętych w tej kadencji, 

przez tego wójta, przez tą Radę, za to wszystkim bardzo serdecznie dziękuję. Życzę powodzenia 

w realizacji tej uchwały tej Radzie jeszcze przez najbliższe 3 miesiące, i ma nadzieję, że kolejna 

Rada, kolejne wybory potoczą się tak, że ten ambitny budżet będzie mógł być zrealizowany.  

 

Zastępca Wójta Gminy Tomasz Gajewski podziękował Radzie za przyjęcie tej uchwały, w 

szczególności chciałby podziękować wszystkim pracownikom, którzy przygotowywali ten 

dokument, to nie jest praca 1 czy 2 osób, to jest praca całego urzędu. Całą kontrolę nad tym 

zadaniem przejawiała Pani Skarbnik. Jeszcze raz dziękuję i bierzmy się do roboty. 

 

Ad. Pkt. Nr 9.6. projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetu gminy, 

które w roku 2023 nie wygasają z upływem roku budżetowego 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 
  

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetu gminy, które w roku 2023 nie wygasają z 

upływem roku budżetowego. 

  

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 13,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 11. 

 

Przyjęto uchwałę Nr LX/527/2023 

w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetu gminy, które w roku 2023 nie wygasają 

z upływem roku budżetowego 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. Pkt. Nr 10.   Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, oraz w 

okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że we wskazanym terminie 

wspólną interpelacje zgłosili Radna Brygida Drągowska i Radny Maciej Makowski, w dniu 

29.11.2023 r., odpowiedź została udzielona w ustawowym terminie, przekazana Radnym oraz 

umieszczona w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

Ad. Pkt. Nr 11.   Wolne wnioski i informacje. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski ogłosił 10 minutową przerwę.  

Poprosił osoby chętne do zabrania głosu w kolejnym punkcie o zapisanie się do Sekretarza 

dzisiejszych obrad. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski wznowił obrady LX Sesji Rady Gminy Stegna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że głosu będzie udzielał według 

kolejności zgłoszeń. 

 

Zygmunt Drywa był świadkiem sytuacji u rodziny, która potrzebowała wsparcia, wsparcia 

również psychologicznego. Na miejscu pojawił się również pracownik Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej, z którym miał już kontakt, według niego jest to osoba znająca psychologię 

człowieka, pomocna i rzetelnie wykonująca swoje obowiązki. Doszło tam do niemiłej sytuacji 

między innymi pracownikami, również komórki nadrzędnej. Została napisana skarga na 

pracownika GOPS-u. Dlaczego taka osoba, która naprawdę robi samo dobro dla innych ludzi, 

która dobrze funkcjonuje, która ma umiejętności i kompetencje, zna się na psychologii, 

naprawdę jest potrzebna w naszej gminie, w naszym społeczeństwie. Dlatego jest tu z apelem, 

żeby wysoka Rada czy wójt, wypracowali jakieś takie stanowisko, żeby po prostu takie sytuacje 

nie miały miejsca.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski sprawa wszystkim obecnym jest znana. 

Rozumiem, że chce nam Pan powiedzieć, że to, co przekazuje pracownik PCPR-u na temat 

także obecności podczas interwencji tam pracownika GOPS-u jest nieprawdziwe. 

 

Zygmunt Drywa jest to nieprawdziwe, nieuczciwe, było to pokazanie, że ja jestem ważniejszy. 

Miał zupełnie inne zdanie o tej instytucji, po poznaniu tej osoby zupełnie je zmienił, ta 

instytucja jest potrzebna i powinna funkcjonować, ale z takimi ludźmi.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski podziękował za ten głos, ale nie jest to 

kompetencja Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował o ciepłych życzeniach 

Bożonarodzeniowych oraz Noworocznych, jakie wpłynęły do biura Rady. 

 

Zastępca Wójta Gminy Tomasz Gajewski wraz z Przewodniczącym Rady Mariuszem 

Ogrodowskim złożyli mieszkańcom Gminy życzenia z okazji zbliżających się Świąt Bożego 

Narodzenia oraz Nowego Roku. 
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Ad. Pkt. Nr 12.   Zakończenie obrad. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Stegna zamknął LX 

Sesję Rady Gminy. 

 

 

 
Protokół sporządziła: 

Furman Małgorzata   

 


